



昆明医科大学

国际教育学院

INTERNATIONAL EDUCATION SCHOOL OF KUNMING MEDICAL UNIVERSITY

Guidance for 2024 New Students of Kunming Medical University

Dear Bachelor's candidates(teaching in Chinese) of Kunming Medical University:

Congratulations! You are successfully enrolled into our university as a undergraduate. Please pay attention to the following items for register in Kunming Medical University:

Arrive time at campus:

2nd September to 6th September,2024

The expenditure is as follows:

1. Tuition Fee:
Program: RMB 24000 yuan/annum
2. Students are required to pay other fees as follows:
Hostel fee: RMB 2400 yuan/annum (2 persons share 1 room).
Application fee (1st year only): RMB 500 yuan.
Medical check-up (1st year only): approx RMB 500 yuan.
Medical insurance: approx RMB 800 yuan/annum.
Resident permit: RMB 400 yuan/annum.
Textbooks: approx RMB 500~1500 yuan/annum.

Notes:

1. Students shall not come to university campus before or after the registration time.
2. Students shall bear international transportation expenses.
3. Students are required to live in student dormitory during study period and renting off-campus is not allowed.
4. Students are required to take physical exam in appointed health checking center for first year registration.
5. Students are not allowed to change their majors after enrolling. Academic certificate will not be issued for students who withdraw without justifiable reasons within two years.
6. Students are required to pay tuition and hotel fees within one month of admission letters.
7. Students must bring the original application documents for registration check, and also bring the hard copies of all original documents to school for register, such as: passport, latest transcripts, latest diploma (school leaving certificate), English proficiency, recommendation letters, financial guarantee letters;
8. Students must bring photo copies of admission letters and JW202 forms to school for register as well.
9. Students are suggest to bring some cash or a bank card in order to pay tuition fee, hostel fee, living expense or pay in emergency.

International Education School
Kunming Medical University

国际教育学院

崇德博學
濟世篤行



昆明医科大学

国际教育学院

INTERNATIONAL EDUCATION SCHOOL OF KUNMING MEDICAL UNIVERSITY

入学须知

亲爱的中文授课本科生:

首先,恭喜你成为了昆明医科大学的一员!以下内容是新生需要注意的相关事项,请认真阅读,按照要求来校报到。

报到时间:

2024年9月2日-9月6日

收费标准:

学费: 24000 元/年
住宿费: 2400 元/年/人 (2 人间)
除此之外,你还需要支付一些其他费用:
注册费 (仅第一年): 500 元
体检费 (仅第一年): 500 元
保险费: 800 元/年
居留许可: 400 元/年
教材费: 大约 500-1500 元/年

注意事项:

1. 留学生请按报到时间来校报到,不要提前或推迟。
2. 留学生需自己承担国际旅费。
3. 本科生在读期间需在校内宿舍住宿,不允许校外租房。
4. 第一年报到的时候需要前往指定地点体检。
5. 一经报到,不允许调换专业,两年内如无特殊理由退学,不予颁发学习证明。
6. 留学生在收到录取通知书的一个月内需要交清学费和住宿费。
7. 留学生需携带所有申请材料的原件报到,以便完成入学审核。同时,还须携带 1 份申请材料的复印件报到,比如:护照页、前一阶段成绩单、前一阶段学位证 (学习证明)、英语语言证明、推荐信、经济担保函。
8. 留学生报到还需携带证件照片、录取通知书和 JW202 表。
9. 留学生建议携带一些现金或一张银行卡 (包括奖学金生),用于学费、住宿费缴纳,日常生活开销或者以备不时之需。

昆明医科大学国际教育学院



国际教育学院

崇德博學

濟世篤行